

IIT Reform Roundtable 个税改革圆桌会议



WTS held a roundtable briefing on Chinese individual income tax (“IIT”) draft amendment on 30 July 2018 in Shanghai to HR and finance executives and staff from various sectors.

It allows participants to gain knowledge and discuss on the following hot issues:

- Key points of the IIT draft amendment
- Influence of IIT reform
- Actions for company and individual

The public consultation period for the draft amendment has ended on 28 July 2018. The roundtable offers a just-in-time update on the forthcoming IIT reform details and impacts.

Various practical issues and new changes were covered in the discussion.

2018年7月30日, WTS 在上海举行圆桌会议, 以个人所得税修正案草案为主题, 与企业的人力以及财务人员对话, 讨论以下议题:

- 个税修正案草案的要点
- 个税改革带来的影响
- 企业和个人的应对

草案征求公众意见的截止日期是 2018 年 7 月 28 日。在两天之后举行圆桌会议, 是与客户交流草案的内容和潜在影响的绝佳时期。与会者针对个税改革可能即将带来的实践中的问题以及变化踊跃地提出疑问并交流经验。

